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§ 10   

Svar på skrivelse om att intensifiera arbetet mot antisocialt 
fordonskörande 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på skrivelsen.  

 

Ärendet 
I en skrivelse från Ole-Jörgen Persson m.fl (M) påtalas problemet med 

moped- och bilkörning på gång- och cykelvägar, ett antisocialt 

fordonskörande. 

  

1. Vilka gemensamma ansträngningar från stadsdelsförvaltningen 

och polisen sker för att förhindra antisocialt körande i 

stadsdeles offentliga rum? 

 

2. Har förvaltningen några planer framgent för att åtgärda 

problemen med antisocialt fordonskörande i stadsdelen? 

 

Sammanfattningsvis så samverkar stadsdelen kontinuerligt med 

Trafikkontoret, fastighetsägare och polis för att minska problemet 

med antisocialt fordonskörande på såväl kort som lång sikt. Åtgärder 

på kort sikt hanteras genom samverkan inom ramen för Trafikgrupp 

Järva. Åtgärder på lång sikt hanteras genom samverkan inom ramen 

för de lokala utvecklingsprogrammen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 september 2016. 

Dnr 1.6-556/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


